
JÕHVI  VALLAVOLIKOGU
REVISJONIKOMISJONI KOOSOLEKU

PROTOKOLL

Jõhvis                                    12.mail 2010

Koosoleku algus kell 15.00
                  lõpp  kell 16.00

Koosolekut  juhatas  komisjoni  esimees  Viktor  Rumjantsev,  protokollis  volikogu  kantselei  juhataja 
Maire Lumiste.
Osa võtsid: vt kvoorumi leht.

Päevakord: 
1. Jõhvi saun – info tegevuse kohta.

Ettekandja: vallavara spetsialist Ants Sibolt.

2009.aasta jaanuarist on Jõhvi saun vallavalitsuse hallata, senini haldas Jõhvi Varahaldus, keda vald 
doteeris 200 000.- krooni aastas.
2009.aastal olid tulud ja kulud peaaegu proportsioonis.
2010.aastaks planeerisiti piletitulu 669 800.- krooni. Jaanuar-aprill 223 266.67 krooni, oli 264 070.- 
krooni.
Majanduskulu planeeriti aastaks 377300.- krooni, esimese nelja kuuga kulutatud 233 039.34 krooni. 
Plaaneeritust on üle kulu 103 000.- krooni, mis on tingitud soojusvaheti ja automaatika ning põranda 
kütteregulaatori välja vahetamisest.
Hetkeseis on tulu 264 070, kulu 303 217.

Rahalist katet oleks vaja  puudele 22 000.- krooni, vihtadele 6 000.- krooni- ja 15 000.- krooni uue 
kerise jaoks.

Külastatavus on tõusnud ca 400 inimest kuus rohkem, kui eelmisel aastal.

Kaader on 2 koristajat, katlakütja ja administraator.

Saun on avatud neljapäev, laupäev, pühapäev 10.00-22.00, reedel 9.00-20.00.

Esitatud informatsioon võeti tedamiseks. 

Viktor Rumjantsev
Juhataja Maire Lumiste
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